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ایران میتواند رهبری جامعه جهانی را بر عهده بگیرد| ما مشکلات داریم اما مشکلات مربوط به کسانی است که با انقلاب و

ایدئولوژی انقلاب فاصله دارند.

کاظم صدیقی، امام جمعه موقت تهران؛ 

 کاظم صدیقی، امام جمعه موقت تهران در خطبه های نماز جمعه پایتخت گفت:

اکثر خواستهها وبال گردنمان است.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایسنا، او ادامه داد:

اولویت این است که ول نباشیم. خلقت برای بندگی است. مسئولین ادارات باید خودش را بنده خدا بداند. سیاست مداران ما
ارتباطات بینالمللی را بر اساس مبانی دینی تنظیم کنند. پدر و مادر هم باید سبک زندگی را از خدا بگیرد.

وی گفت:

دهه فجر استفاده از ذخیره تمام نشدنی انقلاب اسلامی است. دهه فجر مثل عاشورا و غدیر است و باید همه ساله مردم این
جشن پیروزی را تکرار کنند تا این جریان فکری عمیق تاریخی به نسلهای بعد نیز منتقل شود. خودمان نیز با تکرار روایتی

درست از انقلاب اسلامی تنبه پیدا میکنیم. یاد امام، شهدا، جبهه، دفاع جانانه مردم در خطرات و مناسبات مختلف همان یاد
خداست که ما و انقلاب را بهروز نگه میدارد.

وی بیان داشت:

ما مشکلات داریم مشکلات مربوط به ما نیست. مربوط به کسانی است که با انقلاب فاصله دارند و ایدئولوژی انقلاب را قبول
ندارند. هرکس به آرمان انقلاب دل سپرد و با رهنمودهای نایب امام زمان، عمل کند، ایران سرافزار و مقتدر خواهد شد. امروز

ما ابرقدرت هستیم. آیتاالله رئیسی شب و روز ندارد و مجموعه همکاران ایشان نیز اینگونه هستند. رئیس قوه قضائیه نیز
رئیسدفترش میگفت که برخی شبها در دفترش میخوابد. انشاالله به همین زودی پیروزی در اقتصاد را هم خواهیم داشت.

خطیب نماز جمعه تهران تأکید کرد:

ایران در موقعیتی است که میتواند رهبری جامعه جهانی را بر عهده بگیرد، آن هم با داشتن ایدئولوژی و مکتب بیرقیب جهانی
و دارا بودن رهبری بینظیر، مقتدر، مدیر، مشرف بر مسائل جهانی که توانست چهل سال تحریم شکننده جهان غرب را تحمل

کند و خم به ابرو نیاورد.

[1] نماز جمعهبرچسب ها: 
[2] انقلاب
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